
Zápisnica zo stretnutia poslancov obvodu č.S, predstaviteľov NMnV 

a mestskými organizáciami s občanmi. 

Dňa 6.12 2019 o 18: 00 hod. v budove MsKS. 

Prítomní -poslanci: Bc.Ján Kudlík, Ing .Eva Ružičková, Mgr.Tomáš Malec 

-1.viceprimátor Ing .František Mašlonka 

- riaditeľ Tsm p.Anton Veselka 

Občania- Knupp, Malcová 

Obsah, pripomienky, informácie, diskusia : 

• Nevhodný stav ciest, chodníkov na ul.Záhradnícka, ul.Kmeťova pri Euroautocentre p.Knupp 

• Kontrola súdnoznaleckých posudkov-vyššia cena Západoslovenská energetika? ... -vecné 

bremená -p.Knupp 

• Mestské trhovisko sa zatiaÍ sťahovať nebude. -informoval 1.viceprimátor 

• Polo podzemné kontajnery- výhody ,nevýhody - p.Knupp, - informoval 1.viceprimátor 

• UI.Benkova - možnosť použita spomaíovacieho retardéru pre autá pri detskom ihrisku

p.Ružičková, p.Malec 

• Zemné panele na ul.Kmeťova -možnosti ,čo s tým -všeobecná diskusia 

• Zmena povrchu dopadovej plochy lanového ihriska ul.Hollého, poškodený povrch 

kontajnerového stojiska ul.Hollého - dlhodobo žiadané od občanov - p.Kudlík 

• Verejnoprospešné práce ,možnosti -TSM, informoval riaditeľTsm 

• Ul.Inovecká stromy z plochy Mestsk. bytov.družstva opadávajú, čistota plochy -p.Knupp 

• Možnosť platených parkovísk, riešenia parkovania, autobusovo-železn.stanica- informoval 

1.viceprimátor 

Spracoval: Bc. Ján Kudlík 


